
Pobočný spolek KCHLS z. s., -  slídiči a vodní psi

Zápis ze schůze sekce Anglického kokršpaněla dne 24. 11. 2024

hotel Kotyza, Humpolec

Přítomno: podle kontroly v elektronické matrice KCHLS, z. s. přítomno 50 členů sekce AC, 2 hosté. Pro potřeby voleb 

se tedy počítá s 50-ti hlasy přítomných.

1) Zahájení  11:20 – provedl předseda KCHLS, z. s. Ing. Jaroslav Šarman. Přivítal přítomné a seznámil je s navrženým 

programem:

1) Zahájení

2) Prezence, volba volební a návrhové komise

3) Zpráva poradce chovu AC

4) Informace z výboru KCHLS, z.s. a výboru pobočného spolku KCHLS slídiči a vodní psi

5) Volba vedoucího sekce a návrhy na změny a rozdělení kompetencí v sekci AC

6) Plán akcí 2025

7) Různé

8) Diskuse

9) Závěr

A navrhl změnu programu, z důvodu potřeby několika členů odcestovat ze schůze dříve, aby se mohli účastnit voleb. 

Navrhl tedy změnu pořadí bodů programu tímto způsobem:

1) Zahájení

2) Prezence, volba volební a návrhové komise

3) Volba vedoucího sekce a návrhy na změny a rozdělení kompetencí v sekci AC

4) Informace z výboru KCHLS, z. s. a výboru pobočného spolku KCHLS slídiči a vodní psi

5) Zpráva poradce chovu AC

6) Plán akcí 2025

7) Různé

8) Diskuse

9) Závěr

Hlasování:

Pro Proti Zdržel

36 14 0

Návrh Ing. Šarmana o záměně bodů programu byl schválen.

2) Prezence, volba návrhové a volební komise.

Podle kontroly v elektronické matrice KCHLS, z. s. přítomno 50 členů sekce AC, 2 hosté.

Volební komise 4 členná – návrhy: Menda, Růžičková, Mgr. Podrazilová, Studýnka, Ing. Smrž, Ing. Švancarová.

Hlasování:



Jméno Pro Proti* Zdržel* Výsledek

Menda 45 Zvolen nadpoloviční většinou

Růžičková 40 Zvolen nadpoloviční většinou

Mgr. Podrazilová 35 Zvolen nadpoloviční většinou

Studýnka 35 Zvolen nadpoloviční většinou

Ing. Smrž 16 Nezvolen

Ing. Švancarová 22 Nezvolen

Volební komise byla zvolena ve složení: Menda, Růžičková, Podrazilová, Studýnka – předseda volební komise.

* nebylo dotazováno, neboť došlo k zvolení či nezvolení nadpoloviční většinou

Návrhová komise – návrhy: Petráň, Kubíková, Bc. Kolouchová, Zagora.

Hlasování:

Jméno Pro Proti* Zdržel* Výsledek

Petráň 40 Zvolen nadpoloviční většinou

Kubíková 38 Zvolen nadpoloviční většinou

Bc. Kolouchová 38 Zvolen nadpoloviční většinou

Zagora 14 Nezvolen

Volební komise byla zvolena ve složení: Petráň, Kubíková, Bc. Kolouchová.

* nebylo dotazováno, neboť došlo k zvolení či nezvolení nadpoloviční většinou

Hlasování o způsobu volby vedoucího sekce: návrh – volba bude tajná.

Hlasování:

Pro Proti Zdržel

36 14 0

Volba vedoucího sekce a dalších návrhů na rozdělení kompetencí v sekci bude tajná.

3) Volba vedoucího sekce a návrhy na změny a rozdělení kompetencí v sekci AC

Na vedoucího sekce jsou dva kandidáti:

a) Ivana Najmanová 

b) Alexandra Zemanová

Obě kandidátky se stručně představily a uvedly svou vizi fungování sekce. Paní Zemanová závěrem uvedla, 

že z kandidatury odstupuje.

Volební komise rozdala mezi  přítomné členy,  proti kontrole na prezenční listině,  50 volebních lístků.  Pod bodem

1) byl návrh na vedoucího sekce, pod bodem 2) pak návrh na změny a rozdělení kompetencí v sekci, přičemž toto

Ing. Šarman upřesnil, že pokud nikdo nechce nic měnit, ať nic nepíše. Jinak se návrhy mohou týkat čehokoliv. Byla

stanovena 20ti min. pauza na vyplnění a odevzdání volebních lístků. Seznámení s výsledky voleb bude v 12:10 hod.

Předseda volební komise, p. Studýnka seznámil s výsledky voleb:

- vydáno bylo 50 volebních lístků, odevzdáno 49 lístků. 

- volby vedoucího sekce: 36 hlasů pro Ivanu Najmanovou, 3 pro Alexandru Zemanovou, 10 hlasů se zdrželo.

Hlasy pro Alexandru Zemanovou jsou neplatné, neboť z kandidatury odstoupila.

Vedoucím sekce AC na období 2024 – 2028 je za sekci AC navržena paní Ivana Najmanová. 



Ad bod. 2) návrh na změnu a rozdělení kompetencí v sekci:

a) 2 hlasy navrhovaly změny chovných podmínek AC, neuvedly jak

b) 2 hlasy navrhovaly změnu webmastera webových stránek sekce.

c)10 hlasů navrhovalo změnu Stanov KCHLS tak, aby ti co nechovají v KCHLS, nemohli na schůzích hlasovat

d) 35 hlasů navrhovalo změnu poradce chovu tak, aby p. Miloše Kašpara vystřídala ve funkci:

- 2 x p. Dvořáková

- 3x bez udání jména

- 30x MVDr. Pavlína Stoklásková 

Ing. Šarman se vyjádřil k navrhovanému:

Ad a) pokud by se měly měnit chovné podmínky, tak zásadně po projednání s Cocker clubem, můžeme se k tomuto

požadavku vrátit v diskusi, pokud bude zájem – žádný další návrh v diskusi nezazněl.

Ad b) ano, je třeba změnit design stránek a tím pádem i webmastera, to bude úkolem pro nového vedoucího sekce.

Ad c)  změna Stanov KCHLS nepřipadá  v úvahu,  zde na schůzi  jsou přítomní  delegáti  za  sekci  AC,  kteří  se  jejich

schvalování  na Konferenci  v březnu 2024 účastnili,  hlasovali  bez výhrad, pro jejich schválení.  Stanovy KCHLS jsou

aktuální a v souladu s vyššími normami. Všichni členové KCHLS jsou si rovni, jejich základním právem je volit a být

volen žádná diskriminace, na základě chovu v KCHLS či CC není možná.

Ad d) Výboru pobočného spolku KCHLS - slídiči a vodní psi, který bude zasedat dne 10. 12. 2024, bude předložen

návrh na změnu poradce chovu, navržena MVDr. Pavlína Stoklásková.

4) Informace z výboru KCHLS, z. s. a výboru pobočného spolku KCHLS - slídiči a vodní psi, Ing. Šarman, Ing. Pospíšilová

Pobočný spolek zapsán na konci října 2024, první jednání výboru pobočného spolku bude 10. 12. 2024. Tam bude

nastaveno základní  fungování  výboru – termíny,  jednání,  online komunikace,  online schvalování nových zájemců

o  členství.  Nastaví  se  pravidla  pro  fungování  ekonomiky  tak,  aby  byl  spolek  ekonomicky  soběstačný.  Matrika,

za účelem přepočtu rozdělení financí se uzavře dne 31. 12. 2024 a počátkem ledna 2025 se na účet pobočného

spolku  převedou  finance  v poměrné  částce  podle  členů  pobočného  spolku.  Funkci  ekonomky  bude  vykonávat

Ing. Irena Erhartová. V průběhu ledna 2025 proběhnou ustavující schůze sekcí pobočného spolku. Bude sekce: AC,

ASS,  WSS,  KOO,  PVP,  LGR,  NK,  málopočetní.  Tato  schůze je  ustavující  schůzí  pro  sekci  AC.  Sekce  nemají  právní

subjektivitu a řídí se Stanovami a dalšími vnitřními předpisy KCHLS, z. s.

Chovatelský  program  –  zpracován  chovatelský  program  pro  poradce  chovu,  vše  bude  od  1.  1.  2025  fungovat

elektronicky ve zkušebním provozu, od 1.  3. 2025 pak naběhne „ostrý“ provoz a veškerá agenda poradců chovu

a komunikace s chovateli bude probíhat zásadně elektronicky. Pouze potvrzování chovnosti do orig. PP bude poštou.

5) Zpráva poradce chovu AC – přednesl p. Kašpar a jeho zpráva bude přílohou tohoto zápisu.

Současně seznámil přítomné se změnami v chovatelském a zápisním řádu ČMKU. Uvedl, že bude-li  vyzván, předá

agendu PCH cca do 1 týdne od vyzvání. 

6)  Plán akcí 2025 – Ing. Šarman

Termíny pracovních i výstavních akcí jsou na webu KCHLS i na facebooku. Přihlašování na výstavy přes Dogoffice, 

na zkoušky přes aplikaci KCHLS office, vždy 2 měsíce před konáním konkrétní zkoušky. Nové lokality na zkoušky, příští

sezóna ukáže, jak jsou pro členy zajímavé. 

Doplňuje  Ing.  Pospíšilová  –  v r.  2025  se  bude  zkoušet  nová  aktivita  pro  španěly  a  vodní  psy,  dummy  sport.

Koordinátorka této nové aktivity je Ing. Petra Kopřivová. Dne 8. 2. 2025 v Humpolci, instruktáž dummy pro španěly

s trenérem Martinem Incédim, ještě několik míst k přihlášení, webové stránky dummy sportu jsou:

 www. dummy-slidici.webnode.cz



Dále k této problematice hovořila Bc. Lucie Kolouchová a následně je navržena jako koordinátorka pro dummy sport

za sekci AC, schváleno 36ti hlasy přítomných. 

7, 8) Různé, diskuse

Ing. Pospíšilová – je potřeba aktualizovat Statut MMŠ. Dotaz na zachování 7mi míst pro plemeno AC. Jednoznačné

vyjádření sekce AC, MMŠ založili kokři a je od prvopočátku pro kokry, hlasování: 48 hlasů přítomných sekce požaduje

zachování  7  míst  pro  plemeno  AC.  /v  průběhu  této  diskuze  2  účastníci  schůzi  opouštějí  z nutnosti  odjet  dříve,

jak avizovali v úvodu, od této chvíle je platných 48 hlasů pro jakékoli další hlasování/.

Ing. Smrž – jak zvládnou el. komunikaci s PCH starší členové? Reaguje Ing. Pospíšilová, má za to, že starších chovatelů,

kteří by to nezvládli, jsou už spíše  jednotlivci. Určitě jim někdo rád pomůže, v případě potřeby a samozřejmě pomůže

i sám poradce chovu. Nevidí v tom žádný problém.

Ing. Smrž – problematika rákosu, na KVP se zadáním CACT. Tyto zkoušky se dělají na jaře i na podzim a na obou

se zadává CACT, zdá se mu to jako nepoměr v obtížnosti rákosu. Reaguje Ing. Pospíšilová – nikde nebudou stejné

podmínky na všech zkouškách, o tom je právě ta různorodost, kdy pes si musí poradit s každým terénem. I krytina

na slídění je odlišná na jaře, na podzim, v závislosti na klimatu. Ing. Smrž: „Já ale mluvím o rákosu…“dále namítá,

jak má vycvičit  psa k práci  na hluboké vodě, když je  na jaře zima a zkoušky  z VP byly na konci  dubna.  Reaguje

Ing. Pospíšilová, že to je o preferencích každého vůdce, kdo zvládne nacvičit na jaro, startuje na jaře, ostatní mohou

v létě, na podzim, jak kdo chce, akcí je dostatek.

Ing. Švancarová – kdo navrhl výstavu v červenci, to bývá horko. Reaguje Ing. Pospíšilová – klubové akce se plánují tak,

aby byly rovnoměrně rozloženy do celého roku, aby měli členové možnost výběru a nekryly se akce mezi sebou.

V červenci  může být horko, pojede tam tedy ten, kdo je schopen zabezpečit svému psu tepelný komfort, ovšem

pamatuje si i červenec, kdy bylo 13 st. Celsia. Navíc mnohá výstaviště /např. Kroměříž/ poskytují dostatečný komfort

za jakéhokoliv počasí. 

Ing. Švancarová – proč není v r. 2025 dvoudenní výstava a bude zase?  Reaguje Ing. Pospíšilová – v roce 2025 pořádá

ČR Evropskou výstavu, tomu je přizpůsoben i harmonogram klubových akcí. Zda bude dvoudenní výstava v r. 2026.

To ukáže zájem členů a ekonomické hledisko. 

p. Kašpar – vyzývá přítomné, aby mu řekli, kdo s ním a s tím jak vykonává  funkci poradce chovu má problém. Reaguje

p. Růžičková – problém s ním nikdy neměla, jeho servis byl perfektní. Reaguje p. Milík – ten návrh na změnu ale nebyl

osobní,  vůči  osobě p.  Kašpara,  že by  se  dopustil  nějakého konkrétního pochybení,  členové sekce si  prostě přejí

změnu. P. Dobešová – nelíbí se jí, že o poradci chovu rozhodují lidé, co v KCHLS nechovají – odpovídá Ing. Pospíšilová

– znova:  všichni členové KCHLS jsou si rovni, mohou volit a být voleni. Současně upozornila na to, aby nový vedoucí

sekce zajistil úpravu všech soutěží a případných normativů sekce tak, aby skutečně platilo, že všichni členové KCHLS

jsou si rovni. 

Ing. Šarman – v návaznosti na příspěvek p. Kašpara o změně zápisního řádu ČMKU uvedl, že problematikou změn,

zejména pak tzv. dvojího krytí, se bude zabývat výbor pobočného spolku KCHLS – slídiči a vodní psi dne 10. 12. 2024.

9) Závěr – Ing. Šarman poděkoval za účast, popřál mnoho zdaru v činnosti novým navrženým funkcionářkám pokud

dojde k jejich schválení výborem, p. Najmanové a MVDr. Stokláskové a schůzi dne 24. 11. 2024 v 13:40 hod. ukončil.

Návrhová komise předložila ke schválení usnesení:

Hlasování:

Pro Proti Zdržel

37 11 0

Usnesení z jednání schůze sekce AC, bylo schváleno, viz. příloha č. 1.

Zapsala: Ing. Dana Pospíšilová

Ověřil: Ing. Jaroslav Šarman


